45th Anniversary Thanksgiving and Ordination Service 創會四十五週年暨按牧感恩崇拜

Officiating Ministers: 主禮牧師團:

Rev. John Chan, Rev. Galahad Cheung, Rev. Johnny Dalisay, Rev. Kenneth Foo, Rev. Wayne Huen, Rev. Conrad Kwok, Rev. Daniel Lau, Rev. Tom Li, Rev. Timothy Ngo, Rev. Kevin Oates, Rev. David Thomas, Rev. Peter Toy, Rev. Andrew Wong 陳欣懿牧師、 張傳華牧師、Rev. Johnny Dalisay, 符之恒牧師、禤泳豪牧師、郭定牧師、 劉樹森牧師、李偉光牧師、吳旭麟牧師、Rev. Kevin Oates、Rev. David Thomas、蔡輝亮牧師、黃可順牧師

Ordination Candidates: Pastor Xue Cheng Huang and Pastor Lewis Lam 按牧候選人: 黃學成傳道及林奕勝傳道

Cha	irperson 主席:Deacon Robert Lee 李嘉樂執事	Speaker 講員:Rev. Kevin Oates
1.	Call to Worship 宣召 Isaiah 43:10 -11 (賽43:10 -11)	Deacon Robert Lee 李嘉樂執事
2.	Hymn 唱詩	Deacon Alvin Lam 林詠泰執事
3.	Prayer 祈禱	Rev. Peter Toy 蔡輝亮牧師
4.	Scripture Reading 讀經 1 Timothy 4:6 -16 (提前4:6 -16)	Rev. Tom Li & Rev. Wayne Huen
		李偉光牧師及禤泳豪牧師
5.	Anthem / Song 獻詩	Cantonese & Mandarin Choir 粵語堂及國語堂詩班
6.	Words from Church Founder 創會執事分享	Deacon Philip Ng 吳恩澤執事
7.	45th Anniversary Thanksgiving Prayer 創會四十五週年感恩祈禱	Rev. Daniel Lau 劉樹森牧師
8.	Sermon 講道	Rev. Kevin Oates
	Translator 傳譯	Deacon Michael Wu 吳瞻執事
9.	Ordination 按立	
	a. Presentation of Candidates 介紹受按傳道	Deacon Robert Lee & Deacon Chanse Kwok
		李嘉樂執事及郭燦承執事
	b. Introduction of Officiating Ministers 介紹主禮牧師團	Deacon Robert Lee & Deacon Chanse Kwok
		李嘉樂執事及郭燦承執事
	c. Charge to the New Ministers 對新按牧者勉勵	Rev. David Thomas
	d. Lay on Hands 按手禮	Officiating Ministers 主禮牧師團
	e. Prayers for Ordination Ministers 按立祈禱	Rev. John Chan & Rev. Andrew Wong
2		Rev. Conrad Kwok & Rev. Galahad Cheung
		陳欣懿牧師及黃可順牧師
		郭定牧師及張傳華牧師
	f. Right Hand of Fellowship 歡迎新按立牧師	Rev. Kevin Oates
	g. Presentation of Ordination Certificates 致送牧師證書	Rev. Kevin Oates
	Presentation of Church Gifts 致送教會禮物	Deacon Robert Lee 李嘉樂執事
11.	Presentation of Commitments 述志	Rev. Xue Cheng Huang & Rev. Lewis Lam
		黃學成牧師及林奕勝牧師
	Appreciation & Announcement 致謝及報告	Deacon Ken Tai 戴錦榮執事
	Doxology 三一頌	Deacon Alvin Lam 林詠泰執事
14.	Benediction 祝福	Rev. Xue Cheng Huang & Rev. Lewis Lam
		黄學成牧師及林奕勝牧師

信命 你當竭力在神面前得蒙喜悅,作無愧的工人,按著正意分解真理的道。(提摩太後書 2:15)

Do your best to present yourself to God as one approved, a workman who does not need to be ashamed and who correctly handles the word of truth. (2 Timothy 2:15)



林奕勝傳道按牧簡介

林奕勝傳道出生於香港,在非基督教家庭中成長。蒙上帝憐憫,在加拿大多倫多留學期間,清楚得救,在1986年於溫尼泊受浸。

為回應上帝對他的深恩厚愛及對上帝在大學時期全時間呼召的承諾,於2003年,他進入加拿大天道神學院接受裝備,畢業後在活證浸信會事奉。在2014年領受從上帝而來的「第二次呼召」一出去宣教禾場收祂的莊稼。蒙愛證浸信會/活證浸信會與加拿大浸信聯會差會的支持和差派,前往德國,專注於流散華人和學生的福音工作,至今已有十年的時間。

上帝一直將「宣教心」種植在他的心中,除了到不同地方傳講福音外,他的負擔是教導人們明白真道、培育信徒積極參與福音工作、 塑造門徒與神更深的關係、並建立與群體中的屬靈情誼。感恩在事 奉的道路上,有妻子何少玲及兒子林思敬的同工和同行。

Pastor Lewis Lam was born in Hong Kong and raised in a non-Christian family. By God's grace, he encountered Christ during his studies in Toronto and was baptized in Winnipeg in 1986.

In response to God's love and the vocational calling during his university years, he pursued theological training in 2003 at Tyndale Seminary in Canada. After graduation, he served at Wismer Baptist Church. In 2014, he received a "second calling" from God — to go out into the mission field and gather His harvest. With support and commission from Bridle Trail Baptist Church, Wismer Baptist Church, and the Canadian Baptist Ministries, he went to Germany to focus on evangelism among diaspora Chinese and students. He has been serving in this mission field for the past ten years.

God has continually instilled in him a "missionary heart." In addition to spreading the gospel in different places, he is committed to teaching individuals to understand the truth, equipping believers to engage in gospel work, nurturing disciples to deepen their relationship with God, and cultivating genuine spiritual fellowship within the community. He is grateful to have his wife, Felain Ho, and his son, Caleb Lam, who have been vital partners in his ministry.

黃學成傳道:

出生於中國大陸的安徽省農村地區。少年時受身為基督徒的父親影響,讀過聖經,經歷過神諸般恩典。但成年之後,因在學校接受無神論教育,懷疑神存在的真實性,離開了神。但一直保持尋求的心,渴望有神,認同基督教信仰的價值觀。2001年移民多倫多,走進華人福音堂,經過系統性聖經真理學習,於2002年受浸,歸入主名下。

受浸後即參與McMaster大學校園查經班的事奉,之後回到華人福音堂帶領團契和教導主日學。 2007在唐崇荣牧師主講的培灵會上感受到神的呼召,進入恩福神學院(與多倫多浸信會神學院合辦)接受神學裝備。 2011年來愛證浸信會實習,2013年在愛證浸信會被聘為部分時間國語傳道,同時在恩福神學院擔任部分時間同工。 2017年在愛證浸信會全職事奉。

牧養負擔:有志於研讀神的話語,用神的話語改變自己的生命,影響並教導人透過神話語的能力,生命被扭轉,做耶穌的門徒,活出耶穌基督的生命,榮耀主名。(以斯拉記 7:10,提摩太后書 2:15)



Born in a rural area of Anhui Province, China, Pastor Huang's spiritual journey began with his Christian father's influence and reading the Bible as a teenager. He experienced God's grace, but later doubted His existence due to atheist education. Despite this, he continued seeking and identifying with Christian values.

In 2001, Pastor Huang immigrated to Toronto and joined the Chinese Gospel Church. After systematic Bible study, he accepted Jesus as his Savior and was baptized in 2002. He then served in the McMaster University Campus Bible Study Group, and later returned to the Chinese Gospel Church to lead fellowship and teach Sunday School in 2005.

A pivotal moment came in 2007 when Rev. Stephen Tong's spiritual training meeting called him to ministry. He attended EnFu Theological Seminary and interned at Bridle Trail Baptist Church in 2011. Pastor Huang served as a part-time Mandarin pastor and staff at EnFu Seminary from 2013 to 2017, before becoming a full-time pastor at Bridle Trail Baptist Church.

His pastoral burden is to study God's Word, apply it to his life, and teach others to do the same, empowering them to become disciples of Jesus and live a life that glorifies the Lord (Ezra 7:10, 2 Timothy 2:15)."

45th Anniversary **Ordination Ceremony**